
Sameiet Promenadebygget Kjøita

Referat fra styremøte 30.05.2018

Til stede: Eivind Soldal
Kjell Ove Viken
Torleif Knutsen
Tomm Thorkildsen
Kari Pettersen

Sak 9 – 18/19               Godkjennelse av referat fra styremøte 19.04.2018
Referatet ble godkjent.

Sak 10 - 18/19  Dugnad / sommerfest 08.06.2018
Antall påmeldte: 45 pers.
Dugnad kl. 16.30 – 17.30; Ugress på lekeplass i syd og nord 

Plukke visne blomster fra fremsiden av bygget
Rydde i kjelleren
Rigge til sommerfesten

Bespisning:
Kake til 40 pers. skal bestilles og hentes. Ansv. TK
Tapas er bestilt og bringes. Ansv.: KOV
Underholdning:
Underholdninger er p.t. ikke avklart. Ansv.: TK
Innkjøp:
12 stoler og 2 poser grillkull.  Ansv.: ES

Sak 11 - 18/19              Nye målere fra Agder Energi
AE har overlatt installasjon til OneCo.  
P.t. er det ikke avklart når installasjon vil finne sted i vårt bygg.

Sak 12 – 18/19  Plan for flomsikring
Forholdet skal utredes og ytterligere planlegges i 2.halvår, og inkluderes på neste års
budsjett.

Sak 13 – 18/19  Nytt rekkverk ved inngangspartiet.
Det skal vurderes alternativer og tilbud innhentes, for evt inkluderes på neste års 
budsjett.

Sak 14 – 18/19  Brannsikring
Utsatt til over ferien.  Ansv.: TK
Sak 15 – 18/19  Velforening



Det tas initiativ overfor de andre sameiene på Kjøita for etablering av en egen 
velforening.
Ansv.: ES

Sak 16 – 18/19  Eventuelt

Blomstereng:
Blomstereng er ferdig sådd mot elva.
Vanning – ansv. KOV og TT

Ladestrøm:
Det må innhentes kopi av faktura fra B.Høyer-Jonassen som benyttes som 
grunnlag for viderefakturering av ladestrøm.  Ansv.: ES
Viderefakturering til beboere Ansv.: TK (ref. sak sak 7 – 18/19, pkt. b)

Vanning:
Tillatelse til vanning på pardager kl. 19.00 – 23.00
KOV avklarer følgende ansvarsfordeling:

Syd Langeland
Nord TK / Telle
Inngangsparti Vestøl

Supplere med flere stein i inngangspartiet:
Det innhentes tilbud og posten settes på budsjett til neste år.

Salg av gammel badetrapp
Trappen legges ut på Finn.no for salg.  Ansv.: KOV/ES

Poster til agenda på neste styremøte:
Gjennomgang av perioderegnskap.  Informasjon skal innhentes fra B. Høyer-
Jonassen.  Ansv.: ES

Neste styremøte: onsdag 29.08.2018


